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Formandsudtalelse fra handicaprådet – Idéfasehøring om tiltag i forbindelse med 
tilgængelighedspuljen under Infrastrukturplan 2035 
 
Det er vigtigt for handicaprådet at gøre opmærksom på den manglende tilgængelighed på mange 
af letbanens stationer udenfor Aarhus. Og samtidig fremhæve, at der bør drages læring af dette og 
ikke gentage dette.  
 
I øvrigt burde det måske være borgmesteren, der svarer på Banedanmarks henvendelse, da der 
også kan være andre hensyn end de handicappolitiske. Handicaprådet er blevet gjort opmærksom 
på, at evt. ændring af perroner skal tilgodese muligheden for, at der også kan køre godstog på 
strækningen, hvis det skulle blive aktuelt. 
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